
ZÁPISNICA 

z 1. riadneho zasadnutia študentskej časti Akademického senátu Trnavskej univerzity 

dňa 22. marca 2016 o 16.00 hod. 

Collegium Novum, Právnická fakulta Trnavskej univerzity, Kollárova 10, Trnava 

 

Prítomní: Bc. Katarína Galajdová, Bc. Karolína Kabátová (ďalej len „podpredsedníčka AS 

TU“), Mgr. Terézia Kaššovicová, Mgr. Lucia Kováčová, Bc. Petra Lukáčiková, Bc. Petra 

Majerníková, Lukáš Miňo, Ľubomír Šottník, Bc. Jozef Trnka 

Ospravedlnení: Andrea Bulková, Bc. Matúš Lukačovič, Daniela Kišová 

 

Program: 

1. Otvorenie.  

2. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU v Trnave za člena Komisie pre ubytovanie 

študentov. 

3. Rôzne. 

4. Ukončenie zasadnutia. 

 

Bod 1 – Otvorenie. 

Prvé riadne zasadnutie študentskej časti Akademického senátu Trnavskej univerzity (ďalej len 

„ŠČ AS TU“) otvorila podpredsedníčka AS TU. Privítala všetkých prítomných členov ŠČ AS 

TU. Ďalej informovala o členoch, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 Rokovacieho poriadku AS TU 

ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí. 

Podpredsedníčka overila prítomnosť členov ŠČ AS TU na zasadnutí a skonštatovala, že ŠČ 

AS TU je uznášaniaschopná. 

Uznesenie ŠČ AS TU č. 1 

ŠČ AS TU ustanovuje za skrutátorov 1. riadneho zasadnutia ŠČ AS TU Mgr. Teréziu 

Kaššovicovú a Mgr. Petru Majerníkovú. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Podpredsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené. 

 

 

 



Uznesenie ŠČ AS TU č. 2 

ŠČ AS TU ustanovuje za zapisovateľa 1. riadneho zasadnutia ŠČ AS TU Bc. Karolínu 

Kabátovú. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Podpredsedníčka konštatovala, že uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesenie ŠČ AS TU č. 3 

ŠČ AS TU ustanovuje za overovateľov zápisnice z 1. riadneho zasadnutia AS TU Bc. Jozefa 

Trnku a Lukáša Miňa. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Podpredsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesenie ŠČ AS TU č. 4 

ŠČ AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie  1. riadneho zasadnutia AS TU Bc. 

Katarínu Galajdovú a členov Bc. Petru Lukáčikovú a Ľubomíra Šottníka. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Podpredsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené. 

Uznesenie ŠČ AS TU č. 5 

ŠČ AS TU schvaľuje program 1. riadneho zasadnutia ŠČ AS TU: 

1. Otvorenie.  

2. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU v Trnave za člena Komisie pre ubytovanie 

študentov. 

3. Rôzne. 

4. Ukončenie zasadnutia. 

 



Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Podpredsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené. 

 

Bod 2 - Voľba zástupcu študentskej časti AS TU v Trnave za člena Komisie pre 

ubytovanie študentov (ďalej len „KPUŠ“). 

Ing. Miroslava Baranová (KPUŠ) sa obrátila na predsedníčku AS TU so žiadosťou o zvolenie 

zástupcu ŠČ AS TU v KPUŠ na trojročné funkčné obdobie so začiatkom od 1. apríla 2016. 

Súčasnou členkou KPUŠ za ŠČ AS TU je Bc. Alica Štiglicová, ktorej funkčné obdobie 

uplynie 31. marca 2016. 

Ľubomír Šottník, súčasný podpredseda KPUŠ odprezentoval funkciu člena KPUŠ.  

Po diskusii navrhla podpredsedníčka AS TU za člena KPUŠ za ŠČ AS TU Mgr. Luciu 

Kováčovú, ktorá návrh prijala. Nikto z prítomných členov nenavrhol tajné hlasovanie a preto 

sa pristúpilo k verejnému hlasovaniu. 

 

Uznesenie ŠČ AS TU č. 6 

ŠČ AS TU navrhuje za člena KPUŠ za ŠČ AS TU Mgr. Luciu Kováčovú. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Podpredsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené a za člena KPUŠ 

bola zvolená Mgr. Lucia Kováčová. 

 

Bod 3 – Rôzne. 

Podpredsedníčka ŠČ AS TU, navrhla sfunkčnenie facebookovej stránky Akademického 

senátu za účelom informovania študentov o aktuálnom dianí na univerzite. Mgr. Lucia 

Kováčová súhlasí a vyjadruje svoje znepokojenie nad absenciou študentského povedomia 

o akademickom senáte. 

Ľubomír Šottník navrhol tzv. hodinku so senátormi, a teda pravidelné stretnutia so senátormi 

a študentmi. Mgr. Kováčová navrhla prepojenie so Študentskou radou Trnavskej Univerzity. 

Podpredsedníčka AS TU predstavila Radu pre kvalitu TU a navrhla prepojenie na tento orgán 

a tiež navrhla stretnutie so študentmi na každej fakulte. Diskusia prebiehala o tom, kedy by sa 



stretnutia mohli uskutočniť a či nebude efektívnejšia elektronická forma.  Bc. Lukáčiková 

navrhla elektronickú formu zbierania názorov od študentov.  

Ľubomír Šottník navrhol, že stretnutie by sa skôr nieslo v duchu predstavenia senátov 

a zvýšenia povedomia o senátoch. 

Bc. Lukáčiková predstavila fungovanie študentskej organizácie ELSA, pôsobiacej na 

Právnickej fakulte. 

Lukáš Miňo navrhol osobitnú sekciu ŠČ AS TU na webovej stránke TU. Po diskusii sa 

dospelo k tomu, že facebooková stránka by bola efektívnejšia a mala väčší dosah.  

Stretnutia senátorov so študentmi by prebehli na fakultách Pedagogickej a Filozofickej. 

 

Bod 4 – Ukončenie zasadnutia. 

Podpredsedníčka AS TU ukončila 1. riadne zasadnutie AS TU a poďakovala prítomným za 

účasť. 

 

 

V Trnave, 22. marca 2016 

 

 

Schválil:   Bc. Karolína Kabátová, podpredsedníčka AS TU 

 

Overili:   Lukáš Miňo, člen AS TU 

   Bc. Jozef Trnka, člen AS TU 

Spracoval:  Bc. Karolína Kabátová, podpredsedníčka AS TU 


